
        Publicatie agenda’s en verslagen Welstandscommissie + Skihal/Entree Tetterodehal 

 

01/ Op 23-01-19 maakt de gemeente een ‘Aanvraag Omgevingsvergunning’ bekend van de Tetterodehal 
t.b.v. een ‘Uitbreiden van de sporthal met een Skihal en Entree.’  
 

02/ In februari 2019 wordt het laatste ‘verslag’ (18/2) van de Welstandscommissie gepubliceerd op de site 
van de gemeente Bloemendaal. De agenda’s en de verslagen worden daarna niet meer gepubliceerd. Op  
13-05-19 geven wij via de mail aan de Griffie door, dat er geen agenda’s en verslagen meer worden 
gepubliceerd van de Welstandscommissie op de gemeentesite en verzoeken wij dat weer te doen en dat ook 

bekend te maken via ‘Overheid.nl’ 

03/ Op 18-05-19 wordt de aanvraag voor de Skihal/Entree (zie punt 01) opgeknipt en wordt er een ‘Aanvraag 
Omgevingsvergunning’ gepubliceerd voor het ‘Storten van de fundering’. Deze aanvraag behoeft NIET te 

worden voorgelegd aan de Welstandscommissie! Inmiddels liep de eerdere aanvraag van punt 01 nog steeds 

bij de Welstandscommissie.   

Dit is weer een staaltje van het creatief toepassen van wet- en regelgeving! Want de skihal moet natuurlijk 

wel klaar zijn voor het winterseizoen, zo bevestigde een van de ambtenaren.  

Vijf dagen na de aanvraag wordt op 23-05-19 de Omgevingsvergunning voor het ‘Storten van de fundering’ 
verleend en nog dezelfde dag is deze verstuurd naar de aanvragers! In de eerste week van juni is de 

aannemer al begonnen met de werkzaamheden, zoals gewoonlijk, binnen de bezwaartermijnen! 

04/ Op 29-06-19 hebben wij een mail gestuurd naar het College van B&W en naar de Gemeenteraadsleden 

daar wij, na nogmaals daartoe aandacht te hebben gevraagd, GEEN reactie hebben mogen ontvangen op ons 

verzoek van 13-05-19 (Zie punt 02).   

Op 01-07-19 een mailbericht ontvangen van een medewerker van Bouw- en Woningtoezicht (B&W), dat er 

GEEN verplichting bestaat om de agenda’s en de verslagen te publiceren, maar dat daar vanuit het bestuur 
op aangedrongen is om dat WEL te doen.  Op 02-07-19 zijn alle verslagen van dit jaar op de site gezet. 

05/ A.d.h.v. deze verslagen zien wij begin juli (na publicatie) dat op 06-06-19 de Welstandscommissie 

akkoord is gegaan met de gehele ‘Uitbreiding van de sporthal met een Skihal en Entree’. Dit onderwerp is op 
14/3 + 11/4 + 9/5 + 6/6 behandeld geweest in de Welstandscommissie.  

Op 29-06-19 maakt de gemeente bekend, dat de Omgevingsvergunning (voor het gehele complex) is 

afgegeven. Inmiddels was de aannemer al een aantal weken met de fundering bezig!! 

 

 


